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INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W związku z zaawansowanymi pracami przy budowie linii tramwajowej KST IV 

Meissnera-Mistrzejowice proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania kierowane przez 

mieszkańców: 

 

1) Czy termin oddania linii tramwajowej wyznaczany na marzec 2026 r. jest dalej realny? 

2) Kiedy zostanie oddane do użytku Rondo Młyńskie w docelowej postaci jakie jest                             

w projekcie? 

3) Kiedy zostanie oddane do użytku Rondo Polsadu w docelowej postaci jakie jest                                   

w projekcie?  

4) Kiedy zostanie oddana do użytku mieszkańców pętla tramwajowa Mistrzejowice? Czy 

istnieje możliwość oddanie jej wcześniej przed zakończeniem całej inwestycji? Nawet jeśli 

chodzi o same przystanki? 

5) Dlaczego nie są na bieżąco remontowane rozkopane niewielkie części chodników które nie 

sąsiadują bezpośrednio z terenem budowy. Na przykład chodnik przy przystanku autobusowym 

Kurzei bądź Mistrzejowice przy ulicy Jancarza od strony północnej. Nie wymaga to dużego 

nakładu pracy a jest uciążliwe dla mieszkańców 

 

Z poważaniem,  

Agnieszka Paderewska  


